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Passeig de Santa Madrona, 40-46  
Plaça Margarida Xirgu, 1. Barcelona

www.teatrelliure.com 
 
Telèfon 93 289 27 70 
WhatsApp 664 862 464

Com s’hi arriba? 
Metro L1 i L3 Plaça Espanya, L3 Poble Sec

Bus 55, 121, D20 V9, N0, 46, 65, 79, 91, 109, 165, CJ, EA, 
H12, H16, N1, N13, N15, N16, N17, N18, D20, 13, 23, 150, N0, 
D20, 23, 13, E95, L94, L95, 52, N2, N13, N14, N28,

E81 (Baixbus), E70 (Baixbus)

Bicing carrer Lleida, 40; carrer Rius i Taulet, 4;  
avinguda del Paral·lel, 164



Sinopsi 
Un estiu, en una casa al costat d’un llac, 
Konstantin prepara una obra de teatre  
que representarà amb la seva companya Nina. 
Konstantin vol convertir-se en escriptor 
i Nina vol ser actriu. 
Irina, la mare de Konstantin, és una gran actriu  
i Konstantin és un artista jove que vol fer un teatre diferent. 
Durant la funció, Irina fa broma amb els seus amics.  
Konstantin s’enfada amb ella i deixa la funció a mitges. 
 
L’obra mostra com els artistes joves 
necessiten fer coses diferents de les dels grans. 
També tracta els problemes d’amor i desamor 
entre els diferents personatges.  
En aquesta obra ningú s’enamora de la persona correcta. 
I també es parla de les dificultats i pors 
que viuen els actors fent la seva feina.

La gavina és una obra de teatre de l’autor rus Anton Txékhov. 
Quan es va estrenar, l’any 1896,  
i al públic no li va agradar. 
Dos anys després, es va convertir en un èxit,  
quan la va dirigir Konstantin Stanislavski. 
Stanislavski treballava al Teatre d’Art de Moscou. 
Amb La gavina, Txékhov van modernitzar  
el teatre i va fer canviar la manera de fer  
i de veure un espectacle.

Obra produïda pel Teatre Lliure
Dirigida per Julio Manrique
Interpretada per Marc Bosch, Daniela Brown, Nil Cardoner,  
Adeline Flaun, Cristina Genebat, Clara de Ramon, Xavier Ricart, 
David Selvas, Andrew Tarbet, David Verdaguer.

La gavina
Funcions accessibles

Lloc: Teatre Lliure de Montjuïc. Sala Fabià Puigserver 
Dia:	divendres 11 d’octubre audiodescripció 
	 divendres 18 d’octubre sobretítols adaptats 
Hora: 19:00 hores 
Idioma: En català 
Durada: 2 hores

Mesures d’accessibilitat
—	Reserves per a persones en cadira de rodes  
	 (telèfon 93 289 27 70) 
—	Guia d’anticipació
 —	Places d’aparcament reservades
—	Ascensor accessible
—	Sistema d’assistència auditiva
—	Sobretítols adaptats
—	Audiodescripció
—	Lectura fàcil
—	Descomptes
—	Apropa Cultura 
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